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内容概要

The remarkable new edition of the best-selling Oxford Picture Dictionary, features over 4,000 words and phrases
illustrated with all new vibrant, crystal-clear artwork. The topics, based on extensive input from teachers and
students, have been thoroughly updated to meet the needs of today's English language learners. The new bilingual
editions have complete second language indexes. 　　作者简介：Jayme Adelson-Goldstein is an ESL
teacher-trainer, consultant, and author living in Northridge, California. Norma Shapiro has been involved with
language teaching since 1982. She has conducted many workshops on vocabulary development, communicative
activities, and using visuals in the classroom.
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作者简介

Jayme Adelson-Goldstein is an ESL teacher-trainer and curriculum consultant. She is the series director of Step
Forward, series editor of Read and Reflect, author of Listen First, and the co-author of numerous ESL texts,
including The Oxford Picture Dictionary.  Jayme gives workshops on vocabulary development, focused listening,
multi-level instruction and communicative teaching techniques throughout the United States.
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书籍目录

简介　1.日常用语　网页与问候　　个人资料　　学校　教室　学习　在学校取得成功　在学校的一
天　日常会话　天气　电话　数字　度量衡　时间　日历　日历事件　描述物件　颜色　介系词　金
钱　购物　相同和不同2.人　成年人与孩童　描述人　描述头发　家庭　幼教与保育　日常作息　生
活记事与文件　感觉　　家庭聚会3.住家　住房　找房子　公寓　不同的居所　房屋与庭院　厨房　
用餐品　起居室　浴室　睡房　孩子的睡房　家居工作　清洁用品　住屋问题和修理　　房客开会4.
食物　从市场回来　水果　蔬菜　肉类和家禽类　海鲜和熟食品　杂货店　容器和包装　重量及度量
单位　食物烹饪方式与安全　厨房用具　速食餐厅　咖啡店菜单　　餐厅　农夫市场5.衣服　日常穿
衣　休闲、工作和正式服装　季节性服装　内衣和睡衣　鞋子及配件　描述衣服　做衣服　服装修改
　洗衣服　车库拍卖6.健康　身体　身体内外　　个人卫生　症状和受伤　疾病和病况　药房　保护
您的健康　紧急医院状况　急救　医疗护理　牙科保健　医院　健康日活动7.社品8.交通9.工作10.学习
方面11.植物及动物12.娱乐动词指引如何使用索引英文索引地理索引中文索引研究参考资料
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